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دیدار نوروزی عضو هیات مدیره و 
سرپرست بیمه آسیا

مدیرعامل شرکت بیمه اتکایی امین با عضو 
هیات مدیره و سرپرست بیمه آسیا  دیدار کرد.

  به گزارش روابط عمومی بیمه آسیا، محمدرضا 
خوش کیش مدیرعامل شرکت بیمه اتکایی امین، 
با حضور در بیمه آسیا با هوشنگ فتاح، عضو 
 هیات مدیره و سرپرست این شرکت دیدار کرد.
بنا براین گزارش، در این دیدار خوش کیش با 
بیان توانمندی های فنی و مالی قوی بیمه آسیا 
، بر همکاری های مفید و سازنده فی مابین و 
توسعه فعالیت ها در بیمه های اتکایی، همچنین 
اتکایی صنعت بیمه  بازنگری در ساختار  لزوم 

کشور تاکید کرد.

کنترل تردد وسائط نقلیه از گیت های 
خروجی منطقه آزاد ماکو از هفته 

آینده آغاز می شود

آغاز  از  ماکو  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل 
طرح کنترل تردد وسایل نقلیه و کامیون ها از 
گیت های خروجی این منطقه از هفته آینده خبر 
داد و گفت: نظارت بر تردد خودروها و کامیون ها 

به صورت جدی تری دنبال خواهد شد.
به گزارش روابط عمومی سازمان منطقه آزاد 
نشست  در  شنبه  روز  گروسی  حسین  ماکو، 
لزوم  بر  تأکید  با  منطقه  این  ترافیک  شورای 
ساماندهی تابلوها و علائم راهنمایی اظهار کرد: 
منطقه آزاد ماکو باید به گونه ای ساماندهی شود 
که هر مسافر و مراجعه کننده، آن را منظم تر، 

ایمن تر و جذاب تر از سرزمین اصلی ببیند.
با  مشارکتی  طرح  تصویب  از  همچنین  وی 
خبر  شوط  محور  بلوارسازی  برای  شهرداری 
داد و گفت: »در محور ترانزیتی گیت تا شهر 
ماکو، اقدامات لازم برای افزایش ایمنی، نصب 
علائم هشداردهنده و نیوجرسی در دستور کار 
قرار گرفته است.« گروسی در ادامه افزود: در 
مسیر جاده ساری سو نیز سازمان منطقه آزاد 
ماکو اقدام به نصب علائم ایمنی و هشداردهنده 
با امنیت بیشتری  کرده تا تردد در این مسیر 
مدیریت  اهمیت  به  اشاره  با  وی  شود.  انجام 
دقیق ورود و خروج کالاها در منطقه گفت: با 
به ویژه  پلیس  و  مرزی  پایانه  گمرک،  همکاری 
پلیس اقتصادی، روند تخصیص کالاهای وارداتی 
برای مصرف در منطقه روانتر می شود. همچنین 
اجرای پروژه محصورسازی منطقه نقشی کلیدی 
در افزایش سهمیه کالای همراه مسافر دارد. وی 
تصریح کرد: با نهایی شدن طرح محصورسازی، 
سهمیه کالای همراه مسافر افزایش یافته و این 
درآمدزایی  و  اقتصادی  رشد  به  منجر  موضوع 

مضاعف برای منطقه خواهد شد.

بازدید رئیس کل بیمه مرکزی از بیمه دی 
کرمانشاه

تأکید بر توسعه خدمات بیمه ای در 
منطقه

اسلامی  جمهوری  مرکزی  بیمه  کل  رئیس 
دی  بیمه  در محل ساختمان  با حضور  ایران 
این  عملکرد  بررسی  ضمن  کرمانشاه،  استان 
شرکت، بر نقش مؤثر آن در توسعه خدمات 

بیمه ای در استان تأکید کرد.
الملل  بین  امور  و  روابط عمومی  به گزارش 
خوشکلام  پرویز  امروز،  صبح  دی؛  بیمه 
خسروشاهی، رئیس کل بیمه مرکزی ج.ا.ا، به 
همراه هیئتی از مسئولان و مدیران حوزه بیمه، 
از شعبه بیمه دی در استان کرمانشاه بازدید 

به عمل آورد.
در جریان این بازدید، امید باوندپور، مدیر 
جامع  گزارشی  کرمانشاه،  استان  دی  بیمه 
و  ارائه شده،  خدمات  فعالیت ها،  روند  از 
سطح  در  شرکت  این  توسعه ای  برنامه های 
استان ارائه کرد. گزارش ارائه شده با استقبال و 
توجه ویژه رئیس کل بیمه مرکزی مواجه شد.

ظرفیت ها،  بررسی  هدف  با  بازدید  این 
حوزه  در  موجود  فرصت های  و  چالش ها 
بر  و  شد  انجام  کرمانشاه  استان  در  بیمه 
بهبود  و  بیمه ای  خدمات  گسترش  ضرورت 
تأکید  منطقه  این  در  مرتبط  زیرساخت های 

شد.

بیمه تعاون با سامانه گفت وگوی 
هوشمند، پاسخگوی شماست

و  غیرحضوری  خدمات  توسعه  راستای  در 
تسهیل ارتباط با مشتریان، بیمه تعاون سامانه ای 
بیمه ای  سوالات  پاسخ  دریافت  و  ثبت  برای 

به صورت مستمر و سریع راه اندازی کرد.
این  تعاون،  عمومی بیمه  روابط  گزارش  به 
شرکت با هدف ارتقای کیفیت خدمات و افزایش 
در  را  جدیدی  بخش  مشتریان،  رضایت مندی 
www.taavon-ins. وب سایت خود به نشانی

ir راه اندازی کرده است که امکان ثبت سوالات 
زمان  کوتاه ترین  در  پاسخ  دریافت  و  بیمه ای 

ممکن را فراهم می سازد.
در این سامانه، بیمه گزاران می توانند در هر 
ساعت از شبانه روز سوالات خود را در زمینه 
انواع بیمه نامه ها، شرایط استفاده از خدمات، 
روند دریافت خسارت و سایر موضوعات مرتبط 
مطرح کرده و پاسخ کارشناسی شده دریافت 

کنند.
این اقدام، گامی مهم در جهت بهبود تجربه 
خدمات  به  آسان تر  دسترسی  و  مشتریان 

پشتیبانی بیمه تعاون محسوب می شود.

به گزارش اکو ایران، در دومین روز هفته، کاهش 
را  بود و ریزش سنگین تری  برقرار  ارز و سکه  بازار 
انجام داد؛ قیمت دلار ۱۲ کانال پایین آمد و به زیر 
۹۰ هزار تومان رفت، قیمت سکه ریزش ۱۱ کانالی 
داشت و به زیر ۸۰ میلیون رفت و قیمت طلا و درهم 

امارت هم همگام با بازار ها سه کانال افت داشتند.
در سمت صندوق های طلا هم شاهد بازار یکدست 
شد.  زده  پول  خروج  رکورد  و  بودیم  پررنگ  قرمز 
خروج پول از صندوق های طلا در روز یکشنبه به 
بیش از ۱.۵ همت رسید که تا الان سابقه نداشته 
است. رکورد قبلی خروج پول در ۱۹ فروردین ۱۴۰۴ و 

همزمان با خبر مذاکراتی ایران و آمریکا اتفاق افتاد.
دور  اولین  که  شنبه  روز  در  بازار  ریزش  از  بعد 
مذاکره ایران و آمریکا انجام شد، بازیگران بازار منتظر 
سیگنال کاخ سفید از این دور از مذاکرات بودند که 

کاخ سفید هم مذاکره با ایران را سازنده اعلام کرد.
ریزش  به  بازار ها  تا  بود  کافی  سیگنال  همین 
خودشان ادامه بدهند. قیمت تتر در معاملات پشت 

خطی شنبه با ریزش تا ۸۶ هزار تومان پایین آمد.
با شروع بازار ها در روز یکشنبه گارد نزول در بازار 
طلا و ارز حفظ شد و محدوده حمایتی مهم در بازار 
از دست رفت. مرز ۹۰ هزار تومان برای قیمت دلار 
و سطح ۳۰ میلیون کف کانال صعودی بود که در 
هشت ماه گذشته در بازار باقی مونده بود و بعد از 
دست رفتن این کف، حتی شدت نوسان ریزشی در 

بازار بیشتر شد.
دلیل دوم ریزش حجم فروش بالا در بازار بعد از 
دست رفتن کف های مهم بود. بعد از این اتفاق حجم 
فروش در بازار زیاد شد و قیمت ها خریدار نداشت. 
اما در نیمه دوم معاملات با رسیدن قیمت ها به کف 

و میزان خرید در بازار قوت گرفت.
برخی از معامله گران حجم بالای فروش را به تزریق 
ربط می دادند که تحلیلگران این گزاره را رد کردند. 
به عقیده تحلیلگران با جو خبری موجود گارد بازار 
ریزشی شده و در بازار فشار فروش ایجاد کرده که 
دیگر نیازی به تزریق بازارساز هم نیست، چون بازار 

در زمان فعلی در دست بازارساز است.
جالب  هم  فضایی  تحلیل های  یکشنبه  بازار  در 
توجه معامله گران بود. با ریزش قیمت ها، برخی از 
بودند که  آماتور ها  به  کانال ها سعی در جو دادن 
بفروشید، چون تا ۶۰ هزار تومان پایین می رود. اما 
در تحلیل های منطقی دیده می شد که بازار فعلی 
نسبت به مذاکرات خیلی خوشبین است و از همین 
الان اتفاق نیفتاده را پیشخور می کند. پس از اینجا 
به بعد احتمال رکب و حرکت پینگ پنگی در بازار 

زیاد می شود.
از منظر این تحلیل قیمت دلار طی هفت ماه و 
نیم گذشته نزدیک به ۴۹ هزار تومان افزایش داشته 
و با ریزشی که از سقف انجام شده تقریبا ۵۰ درصد 
است.  بالایی  سطح  که  داده  دست  از  را  افزایش 
مقاومت مهم دلار ۹۰ هزار تومان و حمایت مهم آن 
در ۸۴ هزار تومان قرار دارد که از هر طرف بشکند 

شاهد ادامه روند خواهیم بود.
در روز ریزش بازار ها معامله گران می گفتن حمله 

تیم پایداری به مذاکرات را باید زیر نظر داشت.
در مجموع بازار ها ریزشی دنبال شدند و سطوح 
حساس را از دست دادند که برخی از معامله گران 
می دادند.  ربط  افکت  عمان  به  را  کاهش  این 
یکشنبه  روز  در  مذاکراتی  اخبار  با  همراه  البته 
کلیدواژه هایی در مورد هفت میلیارد دلار کره هم 
در بازار به گوش می رسید. این هفت میلیارد همان 
پول بلوکه شده در کره بود که بعد از آزادسازی 
آن و انتقال به قطر ۶ میلیارد دلار شد و در قطر 

دوباره بلوکه شد.
در بازار یکشنبه قیمت دلار هرات با گپ منفی پنج 

هزار تومانی در ۹۱ هزار و ۵۰۰ تومان شروع به کار 
کرد و در ادامه در مسیر نزول قدم برداشت و سطح 
حساس را از دست داد. قیمت دلار هرات در نهایت 
با افت هشت و هزار و ۵۰۰ تومانی نسبت به نرخ 
ابتدایی در ۹۳ هزار تومان بسته شد. این در حالی 
بود که قیمت دلار فردایی هرات در کانال ۸۵ هزار 
تومان معامله می شد. نکته بازار ارز هرات این بود که 
از میانه روز به بعد، کانال نرخ دهی نرخ های عجیب 

و غریب تا ۷۵ هزار تومان هم اعلام کرد.
قیمت دلار تهران با گپ منفی سه هزار تومانی 
در ۹۴ هزار و ۷۰۰ تومان آغاز به کار کرد و از همان 
ابتدای کار ریزشی دنبال شد. قیمت دلار تهران با 
افت نه هزار و ۲۰۰ تومانی در نهایت در ۸۵ هزار و 

۵۰۰ تومان به کار خودش پایان داد.
قیمت تتر هم که در شنبه شب تا ۸۶ هزار تومان 
پایین آمده بود بعد از رسیدن به این کف با حمایت 
تا ۹۱ هزار تومان برگشت خورد و دوباره با کاهش به 

۸۶ هزار تومان افتاد.
قیمت درهم امارت هم با گپ منفی هزار و ۸۰۰ 
تومانی در ۲۴ هزار و ۸۰۰ تومان بازگشایی کرد و در 
با  ادامه این کانال هم از دست داد. قیمت درهم 
کاهش هزار و ۶۰۰ تومانی نسبت به نرخ بازگشایی، 
به ۲۳ هزار و ۴۰۰ تومان رسید. حباب دلاری درهم 

امارت با کاهش ۴۳۶ تومان برآورد می شود.
قیمت سکه با گپ منفی چهار میلیون و ۵۰۰ هزار 
تومانی در ۹۳ میلیون و ۹۹۰ هزار تومان آغاز به کار 
کرد و در ادامه با ریزش دامنه ۸۰ میلیون را از دست 
داد. قیمت سکه با ریزش شش میلیون و ۸۱۰ هزار 
تومانی نسبت به نرخ بازگشایی، در ۷۷ میلیون و 
با کاهش  ۱۸۰ هزار تومان بسته شد. حباب سکه 
یک درصدی به ۱۸ درصد رسید که نشان می دهد 
قیمت بازاری سکه ۱۲ میلیون گرانتر از ارزش ذاتی 

آن معامله می شود.
قیمت طلای آبشده با گپ منفی یک میلیون و 
۹۸۱ هزار تومانی در ۳۰ میلیون و ۴۳۸ هزار تومان 
شروع به کار کرد و در ادامه این مرز حساس را از 

دست داد و ریزش سنگینتر شد. قیمت طلای آبشده 
در نهایت در کف ۲۹ میلیون به کار خودش پایان 
داد. حباب طلا که در روز شنبه منفی برآورد می شد 
در روز یکشنبه به بالای ۱۱۷ هزار تومان رسید که زیر 

یک درصد است.
پالس مثبت مذاکرات ایران و آمریکا هم خودرو را 

ارزان نکرد
با کاهش  بازار خودرو می گوید:  کارشناس  یک 
به  خودرو  مستقیم  عرضه  و  فروش ها  پیش 
متقاضیان، وضعیت تولید خودرو در سال ۱۴۰۳ 
به وضوح نمایانگر وضعیت تولید خودرو است. از 
این رو بازار خودرو به تبعیت از توازن بین عرضه و 
تقاضا، برای قیمت های جدید محصولاتش تصمیم 

گیری می کند.
به هر واکنشی  بازار خودرو  همواره قیمت ها در 
به سمت گرانی بوده است و در کمترین دفعات با 
کاهش قیمت محصولات در بازار مواجهه می شویم.

بازار خودرو این روز ها، چراغ خاموش به سمت 
گرانی پیش می رود و این موضوع از چشم هیچ یک 

از خریداران واقعی پنهان نمانده است.
افزایش بی دلیل و آن هم به بهانه نوسان نرخ ارز 
که در تولید خودروی مدل ۱۴۰۰ هیچ دخل و تصرفی 
خودرو  بازار  در  دلالان  جدی  عزم  از  نشان  ندارد 
است. به واقع چنین اقدامی برای بازاری چون خودرو 
تازگی ندارد، اما انتظار افزایش قیمت کمی دور از 
انتظار بود! قیمت خودرو پس از پایان اولین مذاکرات 

ایران و آمریکا با روند صعودی همراه شد.
دلیل گرانی خودرو در بازار چیست؟

اکثر محصولات داخلی، در بازار باز هم به سمت 
تا جایی که هم پای خودرو های  رفتند  گرانی پیش 
جای  البته  کردند.  طی  را  تورمی  مسیر  مونتاژی 
تعجب دارد در زمانی که نرخ ارز در حال کاهش 
است و نتیجه مذاکرات تا به امروز مثبت و حداقل 
بی دردسر اعلام شده است چطور باید قیمت ها بر 

خلاف انتظار صعودی شود!
در این خصوص سید محمد حسینی کارشناس 

بازار خودرو در گفت و گو با اقتصاد ۲۴ گفت: بازار 
خودرو در تیررس گرانی ارز و سایر تورم ها در جامعه 
این نوع تنش ها بر روی محصولات  تاثیر  است و 
خودرویی بسیار زیاد است. از این رو تبعیت کردن 
از یک وعده و یا انتظار که هنوز به نتیجه نرسیده 

نمی تواند مسیر حرکت قیمت ها را تغییر دهد.
نتایج  پالس  و  ارز  نرخ  با کاهش  داد:  ادامه  وی 
اولین مذاکره ایران و آمریکا، تقاضای خرید خودرو 
در بازار افزایش یافت و همین موضوع سبب افزایش 

قیمت ها در بازار خودرو شده است.
حسینی با اشاره به اینکه بازار خودرو از اواسط سال 
گذشته در رکود بوده است، گفت: با کاهش پیش 
فروش ها و عرضه مستقیم خودرو به متقاضیان، 
وضوح  به   ۱۴۰۳ سال  در  خودرو  تولید  وضعیت 
طوری  به  است  خودرو  تولید  وضعیت  نمایانگر 
محصولات  تولید  کاهش  نیز  رسمی  آمار های  که 
خودرویی را تایید کرده است. ازاین رو بازار خودرو به 
تبعیت از توازن بین عرضه و تقاضا، برای قیمت های 

جدید محصولاتش تصمیم گیری می کند.
از قیمت ها در بازار خودرو چه خبر؟

در بازار خودرو، تارا اتوماتیک V۴ مدل ۱۴۰۴ که 
در دسته خودرو هایی است که به قیمت بالای یک 
میلیارد تومان معامله می شد، پس از پایان دور اول 
مذاکرات با رشد یک میلیون تومانی به قیمت یک 

میلیارد و ۱۸۷ میلیون تومان به فروش می رسد.
پژو ۲۰۷ دنده ای هیدرولیک نیز یکی از مدل های 
محبوب و پرطرفدار در بازار خودرو محسوب می شود 
که با رشد چهار میلیون تومانی با قیمت ۸۵۱ میلیون 

تومان به مشتری تحویل داده می شود.
از  یکی   ۱۴۰۴ مدل  پلاس  اتوماتیک  شاهین 
سدان های تولیدی شرکت سایپا، هم اکنون با ریزش 
۱۲ میلیون تومانی به قیمت یک میلیارد و ۳۱۱ میلیون 

تومان خرید و فروش می شود.
کوییک S یکی از هاچ بک های بازار داخلی به شمار 
می رود که  با افزایش دو میلیون تومانی به قیمت 

۵۱۹ میلیون تومان به فروش می رسد.

» ابتکار«  جو بازارها پس از مذاکرات عمان را بررسی می کند

و در مقابل بازار ارز و طلا دنده معکوس خودر
گروه اقتصاد - بعد از رفتن بازار طلا و ارز به زیر مرز حساس شدت ریزش بازار سنگین شد، دلار ۱۲ کانال و سکه ۱۱ کانال از دست دادند، رکورد خروج پول 

از صندوق های طلا زده شد، کانال نرخ دهی هرات تا ۷۵ هزار تومان نرخ داد، مرز های مهم دلار کجاست؟

به عقیده 
تحلیلگران 

با جو خبری 
موجود گارد 
بازار ریزشی 

شده و در بازار 
فشار فروش 

ایجاد کرده که 
دیگر نیازی به 

تزریق بازارساز 
هم نیست، 

چون بازار در 
زمان فعلی در 
دست بازارساز 

است

صنعتی  شهرک های  و  کوچک  صنایع  سازمان  مدیران  گردهمایی  نخستین 
سراسر کشور به میزبانی فولاد مبارکه و با هدف تبیین برنامه ها در راستای راهبرد 

سرمایه گذاری برای تولید آغاز به کار کرد.
به گزارش خبرنگارفولاد، در این گردهمایی که روز پنج شنبه ۲۱ فروردین ماه در محل 
همایش های مرکز تحقیقات فولاد مبارکه برگزار شد، رضا انصاری، معاون وزیر صمت 
و مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی، استاندار، مدیرعامل فولاد 
مبارکه، نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی و جمعی از مدیران 

سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی سراسر کشور حضور داشتند.
مدیرعامل فولاد مبارکه عنوان کرد: گام های مؤثر فولاد مبارکه برای ایجاد زیرساخت 

تولید برق در کشور
به  خیرمقدم  ضمن  بیاناتی  در  مبارکه،  فولاد  گروه  مدیرعامل  زرندی،  سعید 
صنعتگران حاضر در گردهمایی گفت: سرمایه گذاری در زیرساخت های شهرک های 
صنعتی از اهمیت زیادی برخوردار است و امید داریم در سالی که مزین به سال 
»سرمایه گذاری برای تولید« است، مجموعه شرکت شهرک ها نیز به سهم خود بتواند 

نقش آفرین باشد.
وی با اشاره به یک نظرسنجی که در سال ۱۳۹۹ از ۹۰۰ واحد صنعتی متوسط 
و بزرگ صورت گرفته بود گفت: نتایج این نظرسنجی نشان داد که نیاز اصلی این 
واحدها امکان بهره مندی از زیرساخت های شهرک هاست و این موضوع باید مورد 

توجه وزارتخانه قرار گیرد، زیرا نشان دهنده یک هشدار جدی است.
زرندی معتقد است در سال جدید باید مدل های جدید سرمایه گذاری در شرکت 
شهرک ها ایجاد شود تا بتوانیم به این نیاز پاسخ دهیم. باید از تجارب جهانی در 
زمینه شهرک های یکپارچه و »روی یک زنجیره« استفاده کرد و اگر بتوانیم مدل های 
موفقی در کشور ایجاد کنیم، به آبروی کشور خواهیم افزود و زنجیره ای از شهرک های 

صنعتی را تشکیل خواهیم داد.
بنابر اظهارات مدیرعامل گروه فولاد مبارکه، این گروه سرمایه گذاری های متعددی 
به ارزش بیش از ۵۰۰ هزار میلیارد تومانی در اقصی نقاط کشور داشته و ۱۲ موضوع 

اولویت دار در این مجموعه، مشخص و بر تحقق آن ها تمرکز شده است.
موضوع ناترازی در حوزه انرژی دیگر مبحثی بود که زرندی به آن پرداخت و در این 
باره تصریح کرد: مجموعه های بزرگی مثل فولاد مبارکه برای ایجاد زیرساخت تولید 
برق گام های مؤثری برداشته اند که این امر مزایا و معایبی دارد. شرکت های زیادی 
در زمینه تأمین زیرساخت در جهان شکل گرفته اند و با مدل های مناسبی با یکدیگر 
رقابت می کنند؛ اما چون در کشور ما این مدل ها وجود ندارد، مجبوریم بار را روی 

دوش چند شرکت بزرگ بگذاریم.
مصرف حداقلی آب فولاد مبارکه با استفاده از بالاترین استانداردهای بازچرخانی آب

وی در ادامه گفت: گروه فولاد مبارکه نزدیک به ۷۵۰ میلیون یورو در حوزه برق 
مبارکه  فولاد  نیروگاه خورشیدی  برق  مگاوات  به زودی ۱۲۰  و  سرمایه گذاری کرده 
وارد مدار می شود. برنامه ریزی ما برای تابستان امسال نیز تولید ۲۵۰ مگاوات برق 
خورشیدی است. همچنین نیروگاه سیکل ترکیبی جدید فولاد مبارکه نیز تاکنون ۴۶۰ 
مگاوات برق وارد مدار کرده است. به این ترتیب می توان گفت فولاد مبارکه تأمین 

بیش از ۷۰۰ مگاوات برق را از طریق خودتأمینی محقق خواهد کرد.
زرندی اظهار داشت: ما در تلاشیم تا با استفاده از بالاترین استانداردهای بازچرخانی 
آب، مصرف آب موردنیاز خود را به حداقل برسانیم. فولاد مبارکه با سرمایه گذاری های 

قابل توجه، توانسته ۳۸ درصد از آب موردنیاز خود را از پساب شهرهای اطراف و 
بازچرخانی آب تأمین کند. همچنین بی نیازی این مجموعه از آب رودخانه زاینده رود 

با بهره برداری از پروژه انتقال آب از دریای عمان، صورت خواهد پذیرفت.
برنامه ریزی فولاد مبارکه برای آغاز عملیات بهره برداری از میدان گازی

تأمین گاز موردنیاز صنایع موضوع دیگری بود که مدیرعامل گروه فولاد مبارکه 
به آن پرداخت و گفت: گروه فولاد مبارکه برای تأمین گاز موردنیاز خود نیز به 
بهره برداری از میادین گازی ورود پیدا کرده است. به همین منظور طی چند روز 
آینده جلسه ای با وزرای محترم دولت برای آغاز عملیات بهره برداری از میدان گازی 

برگزار خواهیم کرد تا در این زمینه نیز به خودتأمینی برسیم.
 استاندار اصفهان تأکید کرد: تکمیل پروژه های نیمه تمام و توسعه شهرک های 

تخصصی صنعتی در اصفهان با محوریت انرژی های سبز
استاندار اصفهان نیز در این گردهمایی با اشاره به ضرورت تکمیل طرح های عمرانی 
نیمه تمام و توجه به زیرساخت های محرومیت زدا، از برنامه های توسعه ای استان 

اصفهان با محوریت انرژی های سبز خبر داد.
صنعتی  شهرک های  نقش  بازتعریف  ضرورت  به  اشاره  با  جمالی نژاد  مهدی 
در توسعه اقتصادی، بر لزوم تحول این شهرک ها از محل استقرار کارخانه ها به 
پایگاه های هوشمند، دانش بنیان و خوشه های صنعتی رقابت پذیر جهانی تأکید کرد.

کمبود سرمایه گذاری های مولد در بخش خصوصی
وی با بیان اینکه رشد تولید ملی نیازمند سرمایه گذاری هدفمند در بستری جذاب 
کمبود  شاهد  سرمایه گذاری،  به  توجه  علی رغم  متأسفانه  افزود:  است،  آماده  و 

سرمایه گذاری های مولد در بخش خصوصی هستیم.
استاندار اصفهان نقش شهرک های صنعتی را راهبردی توصیف کرد و خواستار 
تحول آن ها به مراکز متفکر صنعتی، خوشه سازی برندهای دانش بنیان و توزیع 

متوازن صنایع در مناطق مختلف کشور شد.
نباید توسعه صنعتی تنها به شهرهای بزرگ محدود شود

وی با اشاره به تجربه استان اصفهان، به ضرورت توزیع عادلانه صنایع در شرق 
این استان اشاره کرد و گفت: نباید توسعه صنعتی تنها به شهرهای بزرگ محدود 
شود و لازم است صنایع کوچک و متوسط در روستاها و شهرهای کوچک، همسو با 

سیاست های افزایش جمعیت و توزیع عادلانه امکانات ایجاد گردد.
استاندار اصفهان معتقد است شهرک های صنعتی باید به گونه ای طراحی شوند 
که با اشتغال زایی متوازن، از تمرکز جمعیت در کلان شهرها جلوگیری کند. ضمن 
اینکه مدیریت هوشمند منابع آبی و توجه ویژه به استفاده از آب های غیرمتعارف در 
صنایع ضروری است، زیرا بی توجهی به این موضوع می تواند توسعه آینده صنعت 

را با مخاطره مواجه کند.
جمالی نژاد همچنین بر احیای واحدهای تولیدی راکد در شهرک های صنعتی تأکید 
و اعلام کرد که از ۸۵ شهرک صنعتی کشور، تعدادی نیازمند بازفعال سازی فوری 

هستند.
وی همچنین همسویی با سیاست های ابلاغی مقام معظم رهبری، از جمله افزایش 
جمعیت و توزیع عادلانه خدمات را چارچوب اصلی برنامه ریزی های آینده شهرک های 

صنعتی عنوان کرد.
استاندار اصفهان در ادامه خواستار همکاری تمامی ذی نفعان برای تبدیل 
اقتصاد  پیشران  پایگاه های  و  اشتغال  ارزش آفرین  زنجیره های  به  شهرک ها 
دانش بنیان شد و در ادامه، با اشاره به چالش های پیش روی کشاورزان شرق 
اصفهان به ویژه کم آبی شدید، اعلام کرد: کشاورزان این منطقه با خون دل، 
آب را به مزارع می رسانند و نیازمند حمایت جدی برای گذران زندگی و توسعه 

فعالیت های کشاورزی هستند.
وی با اشاره به اولویت استان در توسعه شهرک های صنعتی کم مصرف و مبتنی بر 
انرژی های پاک، از راه اندازی شهرک تخصصی پوشاک و شهرک فناوری نساجی در 
ابتدای در سال جاری خبر داد و گفت: این پروژه ها با مشارکت بخش خصوصی و 

سرمایه گذاری های هدفمند پیش می رود.
جمالی نژاد همچنین به برنامه های آتی برای ایجاد ناحیه تخصصی هوش مصنوعی 
و انرژی های خورشیدی پیرو سه محور توسعه ای استان اشاره کرد و گفت: البته 
هوش مصنوعی در کشور ما کمرنگ است، درحالی که هر هفته شاهد پیشرفت های 

جهانی در این حوزه هستیم.
وی مشارکت سرمایه گذاران خصوصی و انجمن های صنفی را کلید اصلی توسعه 
شهرک های غیردولتی دانست و تأکید کرد: جوانان خلاق و شرکت های دانش بنیان 

در شهرک های صنعتی اصفهان در حال خلق فرصت های نوین هستند و این روند 
باید با سیاست های تشویقی تقویت شود.

سخنگوی کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی: تغییر کاربری رایگان 
شهرک های صنعتی در دستور کار قرار گیرد

و  اسلامی  شورای  مجلس  در  مبارکه  مردم شهرستان  نماینده  زهرا سعیدی،   
نخستین  در  نیز  اسلامی  شورای  مجلس  معادن  و  صنایع  کمیسیون  سخنگوی 
گردهمایی مدیران سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران اظهار کرد: 
برای ما جای بسی خوشحالی است که میزبان کسانی باشیم که در خط مقدم جبهه 

صنعت و تولید کار می کنند.
وی در ادامه افزود: در حال حاضر به خصوص در حوزه صنعت به دلیل بسیاری 
در  مواجهیم.  خاصی  بسیار  شرایط  با  انرژی،  ناترازی های  ازجمله  مشکلات،  از 
چنین شرایطی مردم به شدت نیاز دارند که با برنامه ریزی و تصمیم گیری صحیح 
به سمت و سویی حرکت کنیم که بتوانیم در یک بازه زمانی مشخص بگوییم از نقطه 

A به B رسیده ایم.
سعیدی در ادامه با بیان اینکه امسال سال »سرمایه گذاری برای تولید« است و 
در کمیسیون صنعت، دو موضوع تسهیلگری و رفع موانع را در دستور کار داریم 
گفت: در این خصوص، از دکتر انصاری معاون وزیر صمت و مدیرعامل سازمان 
صنایع کوچک و شهرک های صنعتی درخواست می کنیم که تغییر کاربری رایگان 
شهرک های صنعتی را در دستور کار قرار دهند؛ زیرا این موضوع، مطالبه بسیاری از 
واحدهای صنعتی است. همچنین لازم است صدور مجوزهای شهرک های صنعتی 
غیردولتی تسهیل گردد. قدر مسلم این است که باید در مسیری حرکت کنیم که 

بتوان در حوزه تولید به دستاوردهای بهتری برسیم.
به گفته سخنگوی کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی، در 
سال ۱۳۹۷ پارک های لجستیک و راه اندازی بنادر خشک، بسته به ظرفیت و 
بنا بر اطلاعات آمایش سرزمینی، در دستور کار قرار گرفت؛ اما تا الآن همچنان 
وزارت صمت که متولی ایجاد پارک های لجستیک است حرکتی در این زمینه 
نکرده است. این در حالی است که به طور مشخص در شهرستان مبارکه، شورای 
برنامه ریزی استان این موضوع را تأیید و زمین موردنظر برای این کار را جانمایی 
کرده است. به طورکلی همه شرایط برای ایجاد چنین پارکی فراهم است؛ اما اینکه 

چرا کار آغاز نمی شود جای سؤال است.
وی در همین زمینه تصریح کرد: با توجه به اینکه شهرستان مبارکه دومین پایانه 
کشور و از لحاظ سرانه جمعیت اولین پایانه کشور را دارد، خواهشمندیم از این 
ظرفیت به بهترین شکل ممکن استفاده شود؛ به ویژه اینکه ایجاد چنین فضایی درآمد 
پایدار ایجاد می کند؛ این در حالی است که متولیان شهرستان حاضرند زمین موردنیاز 
برای این امر را در اختیار مشارکت کنندگان قرار دهند. در این راستا امیدواریم تا پایان 
سال در بخش سرمایه گذاری تولید شاهد راه اندازی پارک های لجستیک در استان 

اصفهان و شهرستان مبارکه باشیم.
نماینده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شورای اسلامی در بخش پایانی 
سخنان خود گفت: از همه متولیان خواهش می کنم هوای مردم را داشته باشند. 
باید با همیاری هم شرایطی فراهم کنیم که از این شرایط و بحران خارج شویم 
و تصمیماتی بگیریم که در نتیجه آن ها گشایش در معیشت و سفره مردم را 

مشاهده کنیم.

مدیرعامل گروه فولاد مبارکه در نخستین گردهمایی مدیران سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی کشور به میزبانی این شرکت مطرح کرد
وه فولاد مباركه؛ گامی مهم در خودتأمینی انرژی ویی گر سرمایه گذاری ۷۵۰ میلیون یور


